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Bemutatkozás 
 
 

Kerekes Martinnak hívnak, elsőéves hallgató vagyok a Nemzeti 
Közszolgálati Egyetemen. Szárligetről származom, egy kis falúból, 
amely Tatabánya közelében található. A gimis éveimet a Bárdos 
László Gimnáziumban töltöttem el, ahol egy 8 évfolyamos 
képzésben vehettem részt. Szerencsére 8 év alatt volt elég időm, 
ezért aktívan részt tudtam venni a különböző eseményeken, 
különösen a sportélet területén. 
 
Az egyetemi közösség különösen fontos számomra, hiszen hiszek 
abban, hogy az ilyen típusú kapcsolatok és élmények 
hozzájárulnak a személyes fejlődéshez. Amint említettem, 
gimnazista éveim alatt kiemelt szerepet játszottam az iskolai 
sportéletben, gyakran szerveztem eseményeket és próbáltam 
minél több diáktársam figyelmét a sportágak felé irányítani. A 
sport nem csupán testi fejlődés, hanem remek lehetőség az 
ismerkedésre és a közösségi élmények gyarapítására. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



Eddigi eredményeim 
 

 
Az egyik legnagyobb sikerem a 2022/2023-as tanév kampány hete 
volt, ahol a mi osztályunk győzött. Ezen szép eredményt múltbeli 
tapasztalataim és rengeteg háttérmunkám segítették, mint 
például a különböző szponzorok beszerzése és a kapcsolattartás. 
Természetesen a volt iskolám számos programjaiban segítettem a 
tanárok munkáját, mint pedálul Valentin nap megszervezése, 
március 15.-ei ünnepségre filmforgatás, zöld nap lebonyolítása. 
Ezek az élmények megerősítették bennem, hogy igen jól tudok 
szervezni és kommunikálni, ami elengedhetetlen a HÖK 
munkájában. 
 
Elsőéves hallgatóként már részt vettem az NKE eseményein: 
zászlóvivőként képviseltem az intézményt a tanévnyitón, és részt 
vettem a hallgatói fotózáson, amely során az NKE új arca 
lehettem. Ezek az események megerősítették bennem azt az 
elhatározást, hogy szeretnék büszkén hozzájárulni 
közösségünkhöz és aktívan részt venni a hallgatói élet 
alakításában. 
 
 

 
 
 
 
 
 



Terveim 
 
Az első és számomra a legszimpatikusabb programommal 
kezdeném el, ami az „esti mozi”-ban valósulna meg. Ez a program 
havi egyszeri moziesteket jelentene az NKE területén egy 
viszonylag nagy vászonnal. A hidegebb időkben természetesen a 
mozi estet összelehetne kapcsolni egy könnyed forralt borozással. 
Véleményem szerint ez a program remek alkalmat nyújtana a 
hallgatók számára a kikapcsolódásra és új emberek 
megismerésére, hiszen a közös filmnézés és könnyed italozás 
remek lehetőséget teremt a barátkozásra és a közösség építésére.  
 
A második programom a konditerem túlzsúfoltságának kezelésére 
irányul. A testépítés már több mint 2,5 éve az életem része, ezért 
szeretném a konditermet minden hallgató számára még jobban 
elérhetővé és kényelmesebbé tenni. A konditerem 
túlzsúfoltságának csökkentésére két fő javaslatom van. 
Elsősorban, ahhoz, hogy a konditerem kihasználtságát még 
hatékonyabban tudjuk kezelni, szeretném elérni, hogy az RTK kar 
testnevelési órarendje elérhető legyen a hallgatók számára. Így 
könnyebben megtervezhetjük, hogy mely időpontokban érdemes 
edzeni, elkerülve a zsúfolt órákat. Másodsorban létrehoznék egy 
online felületet, ahol a hallgatók előre foglalhatnak időpontot a 
konditerembe. Ezzel átláthatóbbá válna a teremben tartózkodók 
száma, és a zsúfoltságot is elkerülhetnénk. Fontosnak tartom, 
hogy ez a változtatás demokratikus úton valósuljon meg, ezért 
szavazással döntenénk róla, hogy a hallgatók támogatják-e az 
ötletet. 
 
 
 
 
 
 



A harmadik programom részeként kisebb labdarúgó tornákat 
szerveznék. Ezek a tornák hétköznap esténként zajlanának, 
lehetőséget adva a hallgatóknak, hogy kötetlenül ismerkedjenek 
és versenyezzenek egymással. A tornákat két hetente rendeznénk 
meg. A tornákat közös sörözéssel zárnánk, így erősítenénk a 
közösségi kapcsolatokat.  
 
Továbbá, több hallgató is megkeresett, hogy pulóvert szeretnének 
vásárolni, de azt csak a Ludovika Kiadó árusítja, (az ebédlővel 
szemben.) Jelenleg csupán Ludovika feliratú pólók, valamint NKE 
feliratú pulóverek és sapkák állnak rendelkezésre. Én elsősorban 
hangsúlyozni kívánom ezeknek a termékeknek a létezését, amit 
jelenleg is teszek. Emellett szeretném bővíteni a kínálatot, és 
felvenni a különböző karok rövidítéseit a merch-ekre. 

 
 

Összegzés: 
 

Összefoglalva, hiszem, hogy a közösségi élmények és a sport 
iránti szenvedélyem révén hozzájárulhatok az NKE hallgatói 
közösségének aktív fejlődéséhez. Programjaim, mint a konditerem 
optimalizálása, a labdarúgó tornák szervezése és az esti mozi 
események, mind remek lehetőséget kínálnak a barátságok 
kialakítására és a közösségi kapcsolatok erősítésére. Nagy 
vágyam, hogy HÖK-ösként támogathassam a hallgatók érdekeit, 
és közösen dolgozhassunk egy dinamikusabb és élvezetesebb 
egyetemi élet megteremtéséért.   


